

PROTEKSIYON ILALOM SA DUGO NI JESUS

"Gamay nga Pulang mga Ribbon "



Kini nga tract sa Ebanghelyo gihubad sa kompyuter. Kung mahimo nimo nga matul-id o mapaayo ang sinultian, palihug kontaka ang opisina sa info@angp.co.za

Usa ka Domingo sa buntag, sa bag-o pa sa Lesotho, migawas ako sa usa ka baryo sa bukid. Sa pagsulod sa baryo, nakamatikod ako nga usa ka manok ug napulo ug duha nga manok ang nagdagan. Namatikdan usab nako, nga ang matag usa sa gagmay nga mga manok adunay gamay nga pula nga laso nga gihigot sa likud sa likud sa gamay nga mga pako. Kini usa ka kataw-anan nga panan-aw nga makita ang gagmay nga mga manok nga nagluksolukso sa ilang gagmay nga mga laso sa ilang likud. Tungod niini gipangutana ako sa tag-iya sa hen ngano nga gisul-ob sa mga manok ang mga laso. "Wala ba nimo hibal-an nga mapanalipdan sila gikan sa pagkuha sa mga lawin?" pangutana sa tag-iya. Gisultihan niya ako nga tungod kay wala'y lain nga proteksyon alang sa mga manok sa wala'y

kahoy ug wala'y kakahoyan nga nasud, ang mga lawin molupad gikan sa palibot nga mga bukid ug magkuha usa ka sunod-sunod nga manok, apan kung adunay pula nga laso nga gihigot sa ilang buko-buko, wala sila maunsa. .

Gihunahuna ko pag-ayo ang bahin sa kini nga butang, ug samtang nagpadulong ako sa simbahan diin ako magsangyaw, gibati nako nga gihatagan ako sa Dios sa wali alang nianang Domingo sa buntag.

Sa wala pa magsugod sa pagsangyaw, bisan pa, gipangutana nako ang kongregasyon kung husto ba nga ang gagmay nga pula nga mga laso, mapanalipdan ang gagmay nga mga manok gikan sa pagkuha sa lawin o bisan unsang ihalas nga langgam. Gipasalig nila ako nga ang lawin wala pa makakuha usa ka manok nga nagsul-ob og pula nga laso. Gisultihan usab ako nga kung ang mga pula nga laso gihigot sa likud sa napulo nga manok ug ang ikanapulo ug usa wala pula nga laso, ang banog mokuyod ug kuhaon ang wala'y laso nga manok gikan sa tanan. Kini nagdasig kanako sa pagsulti bahin sa proteksyon nga kita, ingon mga Kristiyano, adunay ilalum sa Dugo ni Jesukristo. Sama sa parehas nga pamaagi sa mga anak sa Israel nga gipanalipdan gikan sa tiglaglag pinaagi sa dugo sa nating karnero nga gisablig sa mga poste sa pultahan, busa gipanalipdan kita sa Dugo ni Kristo. Si Rahab, ang bigaon sa Jerico, ug ang panimalay sa iyang amahan ug ang tanan nga kauban niya, gipanalipdan ug nabuhi pinaagi sa pula nga pisi nga gihigot niya sa gawas sa bintana. Ang Dugo ni Jesukristo nga nagputli kanato gikan sa matag kasal-anan (1 Juan 1: 7), sa tinuod adunay gahum aron mapanalipdan kita gikan sa dakong lawin, nga mao ang yawa. Sa tinuod, kini ra ang tinuod nga panalipod batok sa tanan nga pagpamarang ug gahum sa demonyo. Sa Pinadayag 12:11 giingon nga - "Nagdaog sila batok kaniya pinaagi sa Dugo sa Kordero ug sa kamatuoran

nga ilang gimantala". Nasinati nako, sa sulod sa kwarenta ka tuig nga buluhaton sa misyon, nga ang tanan nga mga pag-atake sa labing kusug nga mga salamangkero ug daotan nga gahum ni satanas nagpabilin nga wala'y gahum batok sa mapanalipdan nga gahum sa Dugo ni Jesukristo.

Ang katinuud nga kuhaon sa lawin ang wala nga pula nga laso sa likud, gikan sa tanan nga uban pa, gipakita nga ang kaluwasan usa ka personal nga butang. Dili igo nga ang atong amahan, inahan, igsoon nga lalaki o babaye naluwas. Ang matag indibidwal kinahanglan mahibal-an sa iyang kaugalingon nga siya naa sa ilalum sa Dugo ni Jesukristo. Posible nga kining mga pula nga laso, nga gipaputi sa adlaw, mahimong kolor sa kolor, aron kung ang mga laso dili pulihan mga pula, manaog ang lawin ug kuptan ang mga manok bisan pa sa mga laso. Gipakita niini nga dili kini igo aron malimpyohan sa Dugo ni Jesukristo ug tugotan kini nga mahimong usa ka nakalimtan nga kasinatian.

Kinahanglan mahibal-an naton nga limpyo kita pinaagi sa Dugo ni Kristo ug padayon nga naa sa proteksyon niini. Kung ang imong mga sala wala mapasaylo ug ang imong kasingkasing wala mahinlo sa Dugo ni Jesukristo, ang dako nga lawin, ang yawa, sigurado nga mogunit kanimo. Pagdalagan ngadto kang Jesus ug isugid Kaniya ang tanan nimong kasal-anan ug sigurado nga "Kung isugid naton sa Dios ang atong mga kasal-anan, tumanon Niya ang Iyang saad ug buhaton ang maayo: pasayluon Niya kita sa atong mga kasal-anan ug limpyohan kita gikan sa tanan nga mga kasal-anan." (1 Juan 1: 9). "ug ang Dugo ni Jesus, Iyang Anak, naglimpyo kanato gikan sa matag kasal-anan" (1 Juan 1: 7), ug usab nagluwas kanato gikan sa gahum ug kamandoan sa sala. Ang kamatuuran nga ang gagmay nga mga pulang laso gitaod sa mga pako nagpahinumdom kanato sa mga pako sa

pag-ampo nga gihatag sa Dios kanato. "Kadtong nagsalig sa Ginoo alang sa tabang makakaplag sa ilang kusog nga nabag-o. Mobangon sila sa mga pako sama sa mga agila ... "(Isaias 40:31). Kini aron masulti nga ang atong pagsalig diha kang Hesu-Kristo kinahanglan magkauban sa atong mga pag-ampo, nga nagpasabut nga kinahanglan naton pangayoon sa Dios nga limpyohan kita gikan sa sala ug itugyan ang aton kaugalingon sa pag-ampo sa proteksyon sa Iyang Dugo.

Adunay usa nga nangutana kung ang usa ka gamay nga berde o asul nga laso mahimong sama ka maayo nga proteksyon sama sa usa nga pula, diin kinahanglan nako tubagon nga ang among kaugalingon nga mga lihok, bisan unsa ka maayo nga mahimong tan-awon gikan sa panan-aw sa tawo, dili kini mapanalipdan gikan sa yawa. (Isaias 64: 6).

Sa pagtapos, mahimo lang ako nga magpamatuod nga sa katapusan nga kwarenta ka tuig, wala pa ako nakadungog o nakakita sa lawin nga nagkuha og manok, nga adunay gamay nga pula nga laso alang sa proteksyon. Ni nakakita ako bisan kinsa nga anak sa Dios nga gidaug sa yawa, samtang sila nagpabilin sa ilalum sa proteksyon sa Dugo ni Jesukristo.

JR Gschwend

Kung nakit-an nimo ang kaluwasan diha kang Kristo, o gipanalanginan ka pinaagi sa among literatura sa Ebanghelyo, palihug ipahibalo kanamo. Gusto namon magpasalamat sa Dios uban kanimo, ug labi ka mahinumduman namon sa among mga pag-ampo. Alang sa libre nga literatura sa Ebanghelyo, mga libro ug tract sa sobra sa 540 nga sinultian, pagsulat sa:

E-MAIL: info@angp.co.za

TANAN NGA NASOD SA EBANGHELYO SA
EBANGHELYO

PO Box 2191, PRETORIA, 0001, RSA

(Usa ka Misyon sa Panitikan sa Ebanghelio nga gipondohan
sa mga donasyon)

(Reg. No. 1961/001798/08)

This Gospel tract was translated with a computer. If you
can correct or improve the language, please contact the
office on info@angp.co.za

E-MAIL: info@angp.co.za

ALL NATIONS GOSPEL PUBLISHERS

P.O. Box 2191, PRETORIA, 0001, R.S.A.

(A Gospel Literature Mission financed by donations)

(Reg. No. 1961/001798/08)